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Pasvalys 

 

Posėdis įvyko 2019 m. sausio 30 d. 13.00–14.10 val. 

Posėdžio pirmininkas – komiteto pirmininkas Povilas Balčiūnas. 

Posėdžio sekretorė – Mero padėjėja Milda Jarašūnienė. 

Dalyvavo: Helena Simonaitienė, Vladas Vitkauskas, Stasys Vainauskas, Zenonas Zimkus, 

Rimas Želvys; 

Savivaldybės meras Gintautas Gegužinskas, Savivaldybės administracijos direktorius Rimantas 

Užuotas, Finansų skyriaus vedėja Dalė Petrėnienė. 

Nedalyvavo: Neringa Trinskienė (dėl ligos). 

Komitete dalyvauja daugiau kaip pusė visų komiteto narių, kvorumas yra. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės 2019 metų biudžeto patvirtinimo. 

Kalbėjo posėdžio pirmininkas P. Balčiūnas. 

 1. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės 2019 metų biudžeto patvirtinimas. 

Pranešėja D. Petrėnienė. Ji pristatė sprendimo projektą. 

Pranešėją papildė posėdžio pirmininkas P. Balčiūnas. 

Komiteto nariai H. Simonaitienė, S. Vainauskas, Z. Zimkus pateikė klausimus.  

Pranešėja atsakė į pateiktus klausimus, kalbėjo apie tikslines dotacijas. 

13.30 komiteto posėdyje nedalyvauja posėdžio pirmininkas P. Balčiūnas. Komiteto posėdžiui 

pirmininkauja pirmininko pavaduotojas R. Želvys. 

Pranešėja kalbėjo apie biudžeto papildymą. 

Komiteto nariai Z. Zimkus, S. Vainauskas, Savivaldybės meras G. Gegužinskas pateikė 

klausimus. 

Pranešėja atsakė į pateiktus klausimus. 

Komiteto nariai ir posėdyje dalyvaujantys asmenys pasisakė svarstomu klausimu. 

14.02 komiteto posėdyje dalyvauja posėdžio pirmininkas P. Balčiūnas. 

Komiteto nariai ir posėdyje dalyvaujantys asmenys pasisakė svarstomu klausimu. 

14.05 val. komiteto posėdyje nedalyvauja V. Vitkauskas. 

Komiteto nariai Z. Zimkus, H. Simonaitienė pateikė klausimus. 

Savivaldybės meras G. Gegužinskas, Savivaldybės administracijos direktorius atsakė į pateiktus 

klausimus. 

Komiteto nariai ir posėdyje dalyvaujantys asmenys pasisakė ir diskutavo svarstomu klausimu. 

NUSPRĘSTA. Iš esmės biudžeto projektui pritariama, teikti tolimesniam svarstymui, 

prieštaraujančių dėl sprendimo projekto svarstymo – nebuvo. 

 

 Protokolas surašytas garso įrašo pagrindu, komiteto posėdžio turinys – garso įraše. 

Komiteto posėdžio garso įrašas reglamento nustatyta tvarka saugomas 1 metus. 

 

 

Posėdžio pirmininkas                              Povilas Balčiūnas  

 

 

Posėdžio sekretorė                                Milda Jarašūnienė 


